

ENHON® 成航品牌PE盐箱系列 CHENGHANG PE SALT BOX SERIES

PE方形盐箱系列 PE SQUARE SALT BOX SERIES



规格型号: 25L、60L、70L、100L
Specifications and models: 25L、60L、70L、100L

PE圆锥形盐箱系列 PE CONICAL SALT BOX



规格型号: 200L-2000L
Specification and Model: 200L-2000L

成达盐箱的优势 ADVANTAGES OF PE MATERIAL

质地坚韧、聚乙烯为原料、坚韧耐震抗冲击
耐药性佳、对各类酸、碱、具有抗酸性
无毒无味、进口食品级PE材质、不析出有害物质

TOUGH TEXTURE, POLYETHYLENE AS RAW MATERIAL, TOUGH AND SHOCK-RESISTANT
GOOD DRUG RESISTANCE, ALL KINDS OF ACIDS, ALKALIS, ACID RESISTANCE
NON-TOXIC AND TASTELESS, IMPORTED FOOD GRADE PE MATERIAL, DOES NOT PRECIPITATE HARMFUL SUBSTANCES

产品说明 DESCRIPTION

PE 盐箱规格型号: 25L-2000L

25L-200L是吹塑, 350L-2000L是滚塑。

质地坚韧: 采用聚乙烯为主要原料, 质轻坚韧, 搬运简便, 耐震、耐冲击。

耐药性佳: 对各类酸、碱具有优异抗腐蚀性。

外形美观: 外形流线美观不易脏污, 可轻易去除污垢。

经济耐用: 桶体一体成型无粘接处, 不易破裂。耐热耐冻性佳, 摄氏80°C-零下40°C均可使用。

Capacity: 25L-2000L,

25L-200L is blow molded, and 350L-2000L is roll molded.

Hard and Tough: PE as the main raw material, light and tough, easy to handle, shock and impact resistant.

Corrosion Resistant: excellent corrosion resistance to various acids and alkalis.

Clean and beautiful: The appearance is streamlined and beautiful, not easy to stain, easy to decontaminate.

Economical and Durable: the brine tank body is integrally formed without bonding, not easy to break.

Heat and Frost Resistant: good heat and frost resistance, can be used at 80°C to -40°C.

ENHON® 成航品牌PE加药箱/漏斗系列 CHENGHANG BRAND PE DOSING BOX/FUNNEL SERIES

装料漏斗 CHARGING FUNNEL



小装料漏斗
直径200MM
适用于
2.5寸、4寸罐口
SMALL CHARGING FUNNEL
DIAMETER 200MM
BE APPLICABLE TO
2.5 INCH, 4 INCH MOUTH



大装料漏斗
直径300MM
适用于
4寸、6寸罐口
LARGE CHARGING FUNNEL
DIAMETER 300MM
BE APPLICABLE TO
4 INCH, 6 INCH MOUTH



无中心管帽漏斗
直径300MM
适用于
4寸、6寸罐口
FUNNEL WITHOUT CENTRAL TUBE CAP
DIAMETER 300MM
BE APPLICABLE TO
4 INCH, 6 INCH MOUTH

产品用途 PRODUCT USE



产品说明 DESCRIPTION

装料漏斗采用卫生级PE原料, 大口径200/300MM, 适用于φ26.7、φ32、φ40和φ50中心管, 漏斗自带一体式中心管帽, 使用时省时省力不浪费, 适用于罐装石英砂、活性炭、树脂、滤料等。

Loading funnel using food grade HDPE raw material, diameter is 200/300mm, suitable for φ26.7, φ32, φ40 and φ50 central pipe, funnel has one-piece central pipe cap, save time and labor cost, no waste, suitable for FRP water tank of quartz sand, activated carbon, resin, filter material, etc.

PE加药箱系列 PE REFILL BOX SERIES



规格型号: 40L、60L、100L

Specifications and models: 40L、60L、100L

产品说明 DESCRIPTION

加药箱为吹塑工艺, 规格型号40L、60L、100L、产品采用HDPE材料, 质轻坚韧, 搬运简便, 耐震、耐冲击; 对各类酸、碱具有极佳抗腐蚀性; 桶体一体成型无粘接处, 不易破裂; 耐热耐冻性佳

The dosing/chemical tank is produced by blowing molding, Specifications 40L, 60L, 100L, the product uses HDPE material, light and tough, easy to handle, shock resistance, impact resistance; Excellent corrosion resistance to various acids and alkalis; The barrel body is formed in one body without adhesion, which is not easy to break; Good heat and frost resistance.